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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ένορκη διοικητική εξέταση στο νοσοκομείο μετά
από καταγγελίες νοσηλεύτριας για σεξουαλική της παρ
...

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

338.33 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ένορκη διοικητική εξέταση στο νοσοκομείο 
μετά από καταγγελίες νοσηλεύτριας 
για σεξουαλική της παρενόχληση από γιατρό

ΕΞΕΤΑΖΟΝΤΑΙ ΜΕ ΠΡΟΣΟΧΗ 
ΟΙ ΑΝΑΦΟΡΕΣ ΤΗΣ 19ΧΡΟΝΗΣ ΣΕΛΙΔΑ 7
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1  Ένορκη διοικητική εξέταση στο νοσοκομείο μετά από καταγγελίες
νοσηλεύτριας για σεξουαλική της παρ ...

Πηγή: ΚΡΗΤΙΚΗ ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-02-2022

Ένορκη διοικητική εξέταση 
στο νοσοκομείο μετά από 
καταγγελίες νοσηλεύτριας 

για σεξουαλική της 
παρενόχληση από γιατρό

Σε έγγραφη καταγγελία προς την Διοίκηση του Νο
σοκομείου Ρέθυμνου, προχώρησε την περασμένη 
Παρασκευή νεαρή νοσηλεύτρια αναφέροντας περι
στατικό σεξουαλικής παρενόχλησης από γιατρό του 
Νοσοκομείου.

ΕΞΕΤΑΖΟΝΤΑΙ ΜΕ ΠΡΟΣΟΧΗ 
ΟΙ ΑΝΑΦΟΡΕΣ ΤΗΣ 19ΧΡΟΝΗΣ

Σύμφωνα με τα όσα κατήγγειλε η νεαρή, ο γιατρός είχε προ
χωρήσει, όχι μόνο μία φορά, σε ασεβή σχόλια και υπονοούμε
να ερωτικού περιεχομένου ενώ το συμβάν δεν σταμάτησε μόνο 
στο σκέλος της επικοινωνίας που φρόντιζε ο γιατρός να έχει τη
λεφωνικά, αφού η παρενόχληση συνεχίζονταν και στους χώρους 
του Νοσοκομείου με τον γιατρό να γίνεται ιδιαίτερα επίμονος.

Σύμφωνα με πληροφορίες η μόλις 19 ετών νοσηλεύτρια, άλ
λαξε και διεύθυνση κατοικίας, μετά από επίμονες ερωτήσεις του 
γιατρού για το που διαμένει.

Η νοσηλεύτρια κατήγγειλε εγγράφως τα όσα συνέβησαν 
στις αρμόδιες διευθύνσεις των τμημάτων και την Διοίκηση, ενώ 
άμεσα διατάχθηκε ΕΔΕ.

Πάντως, στην καταγγελία της η νεαρή νοσηλεύτρια αναφέ- 
ρεται σε τρία συγκεκριμένα περιστατικά που έχουν σημειωθεί 
εντός του νοσοκομείου και όχι σε όσα έχουν αναφερθεί σχετι
κά με την συμπεριφορά του γιατρού εκτός ιδρύματος.

Σύμφωνα με τα όσα ανέφερε ο Διοικητής του Νοσοκομείου 
Ρεθύμνου Λενιέρης Μαρκάκης, η υπόθεση αμέσως μετά την κα
ταγγελία πήρε το δρόμο της και διατάχτηκε ΕΔΕ που θα ανα- 
δείξει όλα τα περιστατικά και στοιχεία της υπόθεσης τις επό
μενες ημέρες. Την Ένορκη Διοικητική Εξέταση αναλαμβάνει ένα 
στέλεχος του νοσοκομείου, το οποίο φέρει υψηλότερο βαθμό 
από εκείνον των εμπλεκομένων στην υπόθεση. Εκτιμάται ότι 
αποτέλεσμα θα προκόψει εντός των επόμενων δύο εβδομάδων.

ΕΙ νεαρή νοσηλεύτρια δεν έχει κάνει καταγγελία σε κάποια 
άλλη αρχή πέραν της διοίκησης του νοσηλευτικού ιδρύματος.

Πλήρη διαλεύκανση ζητούν γιατροί 
και εργαζόμενοι του Νοσοκομείου

Στο θέμα της καταγγελίας της νοσηλεύτριας πήραν θέση και 
η Ένωση Γιατρών ΕΣΥ Ρεθύμνου και ο Σύλλογος Εργαζομένων 
του ΓΝΡ, που με ανακοίνωση τους ζητούν πλήρη διερεύνηση της 
υπόθεσης.

Αναφέρουν:
«Τα Δ ιοικιπικά ξυμβούλια της Ένωσης Γιατρών ΕζΥΡεθύμνου και 

του ζυλλόγου Εργαζομένων ΓΝ Ρεθύμνου ενημερώθηκαν για κα

ταγγελία σεξουαλικής παρενόχλησης στο ΓΝ Ρεθύμνου όπου και ζή

τησαν από την πρώτη στιγμή την άμεση και πλήρη διερεύνηση του 

θέματος. Έχει ήδη διαταχθείΈνορκη Διοικητική Εξέταση από την Δι

οίκηση του ΓΝΡ για το ζήτημα αυτό, ζε κάθε περίπτωση, καταδικά

ζουμε απερίφραστα τέτοια φαινόμενα. Καμία ανοχή σε όλες τις μορ

φές εκφοβιστικών και σεξιστικών συμπεριφορών, σεξουαλικής πα

ρενόχλησης και βίας στους χώρους εργασίας της δημόσιας Υγείας αλλά 

και όπου και αν συμβαίνουν αυτά».
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1  «Σε άθλια κατάσταση η δημόσια υγεία»
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 27 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

803.08 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Σε άθλια κατάσταση 
η δημόσια υγεία»
Μ Για εγκατάλειψη του Νοσοκομείου Ιεράπετρας από την Πολιτεία κάνει λόγο 
η "Αγωνιστική Συσπείρωση Εκπαιδευτικών ν. Λασιθίου"

petasis@neakriti.gr Μ"
Ρεπορτάζ
Νίκος Πετάσης

_____
Το Διοικητικό Συμβούλιο της “Αγωνιστικής 
Συσπείρωσης Εκπαιδευτικών νομού Λασι- 
θίου”, που στηρίζει το ΠΑΜ Ε, με αφορμή 
την κατάσταση που επικράτησε στο Νοσο
κομείο Ιεράπετρας τις προηγούμενες μέρες 
εξαιτίας των κρουσμάτων της πανδημίας 
στο ιατρικό και στο νοσηλευτικό προσωπι
κό, που είχε σαν αποτέλεσμα την προσωρι
νή “αρρυθμία” στη λειτουργία συγκεκριμέ
νων κλινικών και στην αναστολή των τακτι
κών προγραμματισμένωνχειρουργείων και 
ιατρικών εξετάσεων, εξέδωσε ανακοίνωση 
διαμαρτυρίας, καταγγέλλοντας την αδιαφο
ρία του κράτους και την υποθάθμιση του νο
σοκομείου, παρά τις φιλότιμες προσπάθει
ες του προσωπικού του.

Η
 κατάσταση στην οποία βρίσκεται το 
Νοσοκομείο της Ιεράπετρας, παρά την 
επαναλειτουργία των αυτονόητων υ
πηρεσιών του μετά από την ολιγοήμε- 

ρη "καραντίνα" που του επιβλήθηκε, είναι μια αντα
νάκλαση της άθλιας και τραγικής κατάστασης στην 

οποία βρίσκεται συνολικά το δημόσιο σύστημα υ
γείας της χώρας. Ένα νοσοκομείο το οποίο, όπως 
και τόσα άλλα, έχει μπει στο στόχαστρο διαχρονι
κά όλων των κυβερνήσεων με σκοπό την υποβάθ- 
μιση καιτο κλείσιμό του», αναφέρει στην ανακοίνω
σή της η "Αγωνιστική Συσπείρωση Εκπαιδευτικών 
νομού Λασιθίου".
«Βιώνουμε ένα έγκλημα διάρκειας μπρος στα μά

τια μας. Μια δομή, που χάρη στην αυταπάρνηση του 
ελλιπέστατου αριθμητικά προσωπικού της παρείχε 
τις πενιχρές αλλά πολύτιμες υπ ηρεσίες της στον λα
ό της Ιεράπετρας, αφήνεται στο έλεος της ανεξέλε
γκτης πανδημίας λόγω κρουσμάτων στο προσωπι

Κ ΑΛΕΣΜΑ ΣΤΗΡΙΞΗΣ

«Όχι στην υποβάθμιση και 
απαξίωση του νοσοκομείου»

«Λέμε ΟΧΙ στην υποβάθμιση και απαξίωση του Νοσοκομείου της Ιεράπετρας. θεωρούμε πως όλη αυτή η κατάσταση δεν 
είναι τίποτε άλλο παρά μια πρόβα τζενεράλε για το τι επιφυλάσσουν στο νοσοκομείο μας. Καλούμε μαθητές, γονείς και συ
ναδέλφους να παλέψουν για τη ζωή τους, τα δικαιώματά τους, την υγεία τους. Απαιτούμε ενίοχυση του νοσοκομείου και 
των περιφερειακών ιατρείων με προσλήψεις υγειονομικών και μονιμοποιήσεις συμβασιούχων, εκτεταμένα επαναλαμβανό
μενα και δωρεάν τεστ στο προσωπικό, και επαναφορά της δεκαήμερης καραντίνας. Οι ασφαλείς και ανθρώπινες συνθήκες 
εργασίας είναι δικαίωμα όλων.

Ως "Αγωνιστική Συσπείρωση Εκπαιδευτικών" από την αρχή της πανδημίας διεκδικήσαμε και διεκδικούμε κατάλληλες αί
θουσες διδασκαλίας, να αραιώσουν οι μαθητές στις τάξεις, να εξασφαλιστεί η καθαριότητα στα οχολεία και να γίνουν προ
σλήψεις εκπαιδευτικών με βάση τα πραγματικά κενά και τις ανάγκες. Το πόσο νοιάζονται για την υγεία, τη μόρφωση και τις 
εκπαιδευτικές ανάγκες των μαθητών αποδεικνύεται καθημερινά: καθόλου!

Γι' αυτό συντασσόμαστε δίπλα οτον γεραπετρίτικο λαό και στις ανάγκες του και παλεύουμε μαζί, ώστε το νοσοκομείο όχι 
μόνο να βγει από το τέλμα μια και καλή που του επιβάλλεται, αλλά να ενισχυθεί με στόχο την υπεράσπιση της υγείας του 
λαού!», καταλήγει η "Αγωνιστική Συσπείρωση Εκπαιδευτικών νομού Λασιθίου".

κό. Αποτέλεσμα; Τις προηγούμενες μέρες να σηκώ- 
σεΓλευκή πετσέτα".

Η "Αγωνιστική Συσπείρωση Εκπαιδευτικών νομού 
Λασιθίου" καταγγέλλει την αναλγησία, την αδιαφο
ρία, μα κυρίως τις επιδιώξεις όλων των υπευθύνων 
και εμπλεκομένων φορέων, οι οποίοι με περισσή ε
λαφρότητα παραδίδουν το νοσοκομείο στον "ανα
πνευστήρα". Άραγε ποιος ωφελείται από αυτήν την 
απαξίωση;», ερωτούν οι εκπαιδευτικοί της "Αγωνι
στικής Συσπείρωσης".
«Όλοι εμείς που αφιερωνόμαστε στη διαπαιδα

γώγηση και την εκπαίδευση των παιδιών του λαού 
της Ιεράπετρας βιώνουμετο κυβερνητικό μπάχαλο, 
την αδιαφορία, τα αναποτελεσματικά πρωτόκολ
λά τους στο πετσί μας. Η πανδημία καλπάζει παρά 
τις "ωραιοποιήσεις". Στη διασπορά απαντάνε με συ
μπτύξεις τμημάτων. Στην ανάγκη για μαζικούς δω
ρεάν ελέγχους από εξειδικευμένο προσωπικό απα
ντάνε με πληρωμένα από την τσέπη tests μαθητών 
και εκπαιδευτικών. Όσοι δουλεύουμε στα σχολεία 
βιώνουμε την αγωνία καθημερινά. Και τώρα ο μο
ναδικός πυλώνας δημόσιας υγείας της περιοχής βά
ζει ουσιαστικάλουκέτο. Φτάνει πια!
Οφείλουμε όλες και όλοι, μαζικοί φορείς, συνδικα

λιστές, οργανώσεις, να υψώσουμε τη φωνή μας και 
να απαιτήσουμε τα αυτονόητα δικαιώματα, που εκ
πορεύονται από τη δουλειά, την προσφορά και τον 
μόχθο μας. Δε μας αξίζει αυτή η βαρβαρότητα. Το 
Νοσοκομείο της Ιεράπετρας, όπως και όλα τα νο
σοκομεία της χώρας, ειδικά εν μέσω πανδημίας, 
"κραυγάζουν" για προσωπικό, ιατροφαρμακευτι
κό υλικό, εξειδικευμένη στελέχωση, οργάνωση και 
στοχευμένες δράσεις προς όφελος του λαού. Ενός 
λαού που ματώνει στην κυριολεξία καθημερινά και 
που μοχθεί να αντεπεξέλθει στη ληστρική επέλαση 
που υφίσταται προς χάριν των μεγάλων συμφερό
ντων. Οι δείκτεςτης πανδημίας είναι αμείλικτοι. Το ι
ατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό λυγίζει. Ένας τό
σο πολυπληθής δήμος, που εξυπηρετεί τόσα χωριά 
στην άκρη της Κρήτης, στερείται εν μέσω πανδη
μίας το Νοσοκομείο του. Πρόκειται για έγκλημα!», 
βροντοφωνάζουν οι εκπαιδευτικοί της "Αγωνιστι- 
κήςΣυσπείρωσης".
Ως "Αγωνιστική Συσπείρωση Εκπαιδευτικών" κα

ταγγέλλουν τις πολιτικές που εχθρεύονται τον λαό 
και του στερούν το βασικό και αναφαίρετο δικαίω- 
μάτου στην Υγεία.
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1  Ερώτηση για την υποστελέχωση συγκεκριμένων
κλινικών στο Νοσοκομείο

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

272.78 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ερώτηση για την υποστελέχωση 
συγκεκριμένων κλινικών στο Νοσοκομείο
Κατέθεσε ο βουλευτής Μαγνησίας 
του ΣΥΡΙΖΑ Αλ. Μεϊκόπουλος

Δ
ύο χρόνια πανδημίας και τα Τμή
ματα πρώτης γραμμής του Αχιλ- 
λοπούλειου Νοσοκομείου Βό
λου, που διαχειρίζονται περιστατικά Covid, 

ενισχύθηκαν συνολικά με προσλήψεις μόλις 
2 ιατρών», επεσήμανε ο βουλευτής Μαγνη
σίας του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Αλέξανδρος Μεικό- 
πουλος.

Ερώτηση προς τον υπουργό Υγείας για την 
υποστελέχωση του Νοσοκομείου και την 
εξουθένωση του προσωπικού του κατέθεσε ο 
βουλευτής Μαγνησίας του ΣΥΡΙΖΑ Αλέξαν
δρος Μεϊκόπουλος. Την ερώτηση συνυπογρά
φουν ακόμη 19 βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ.

«Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ), 
Μονάδες Covid, ενιαία Παθολογική Κλινική, 
όλες οι υπηρεσίες και τα Τμήματα του Νοσο
κομείου που εμπλέκονται στη διαχείριση της 
πανδημίας είναι τραγικά υποστελεχωμένα», 
αναφέρει ο βουλευτής, σημειώνοντας ότι την 
ίδια ώρα καλούνται να καλύπτουν καθημερι
νές εφημερίες.

«Σύμφωνα με το Οργανόγραμμα, στο ΤΕΠ 
του Νοσοκομείου Βόλου θα έπρεπε να υπηρε
τούν 10 μόνιμοι ιατροί. Σήμερα, υπηρετούν4, 
εκ των οποίων οι 2 δεν εμπλέκονται στη δια
χείριση περιστατικών Covid, λόγω ειδικότη
τας. Στις απαιτητικές εφημερίες του ΤΕΠ συ
νεπικουρούν άλλοι 3 ιατροί που μετακινούνται 
από Κέντρα Υγείας του Νομού, καθώς και 
έναςακόμη ιατρός απότηνΑ’ Παθολογική Κλι

νική του Νοσοκομείου που κατά περίπτωση 
εφημερεύει.

Οι τρεις Μονάδες Covid του Νοσοκομείου 
Βόλου καλύπτονται από το ιατρικό προσωπικό 
της Β’ Παθολογικής Κλινικής, η οποία ωστόσο 
με τη σειρά της έχει σημαντικές ελλείψεις σε 
προσωπικό.

Από τους 7 ειδικούς ιατρούς που προβλέ- 
πονται στο Οργανόγραμμά της, στην Κλινική 
αυτή τη στιγμή υπηρετούν μόνο 4. Αντίστοιχα, 
η Α Παθολογική Κλινική του Νοσοκομείου, θα 
έπρεπε να καλύπτεται από 7 μόνιμους ια
τρούς/παθολόγους.

Σήμερα στην Κλινική υπηρετούν 5, ενώ εξ 
αυτών, η μία ιατρός δεν ασκεί τα καθήκοντά 
της καθώς έχει λάβει νόμιμη άδεια ανατρο
φής τέκνου», συνεχίζει ο κ. Μεϊκόπουλος, κά
νοντας επίσης μνεία στην Ψυχιατρική Κλινική, 
που υπολειτουργεί λόγω νόσησης γιατρών και 
λοιπού προσωπικού από Covid, αλλά και στη 
Γαστρεντερολογική Κλινική.

«Το Αχιλλοπούλειο Νοσοκομείο Βόλου έχει 
άμεση ανάγκη πρόσληψης 4 μόνιμων ιατρών 
για τις Παθολογικές Κλινικές και 6 μόνιμων ια
τρών για το ΤΕΠ. Έχει άμεση ανάγκη προκήρυ
ξης όλων των θέσεων του μόνιμου προσωπι
κού για την επαρκή στελέχωση όλων των Τμη
μάτων, αλλά και μονιμοποίησης του επικουρι
κού προσωπικού που έχει προσφέρει τα μέγι
στα στη μάχη κατά της πανδημίας», καταλήγει 
ο βουλευτής, ζητώντας από τον αρμόδιο 
Υπουργό να σταματήσει να «κωφεύει».
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1  Την Τετάρτη 23 Φλεβάρη η πανυγειονομική απεργία
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 21 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

78.02 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Την Τετάρτη 
23 Φλεβάρη 
η πανυγειονομική 
απεργία

Σε πανυγειονομική απεργία την 
Τετάρτη 23 Φλεβάρη προχωρούν οι 
Ομοσπονδίες των εργαζομένων στο 
δημόσιο σύστημα Υγείας (ΟΕΝΓΕ, 
ΠΟΕΔΗΝ), απαιτώντας από την κυ
βέρνηση να αποσυρθούν οι σχεδι- 
ασμοί για το «νέο ΕΣΥ», των λου- 
κέτων σε νοσοκομεία, των ΣΔΙΤ, 
της διεύρυνσης των ελαστικών ερ
γασιακών σχέσεων. Οι υγειονομικοί 
παλεύουν ενάντια στις απολύσεις, 
απαιτούν μαζικές προσλήψεις μό
νιμου προσωπικού πλήρους και α
ποκλειστικής απασχόλησης όλων 
των ειδικοτήτων και κλάδων, μονι
μοποίηση των χιλιάδων επικουρι
κών - συμβασιούχων χωρίς όρους 
και προϋποθέσεις, την επίταξη του 
ιδιωτικού τομέα Υγείας.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΠΛΕΥΡΗΣ ΑΘΕΡΑΠΕΥΤΑ ΕΜΜΟΝΙΚΟΣ ΜΕ ΤΗΝ ΕΙΣΟΔΟ
ΙΔΙΩΤΩΝ ΣΤΟ ΕΣΥ

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2034.19
cm²

Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Evas nveupovoXoyos 
για 70 ασθενεί (!) 

στο Νοσοκομείο Χανιών
ΤΡΑΓΙ ΚΙ 111ΚΛΓΛΣΤΛΣΙI ΣΤΟ ΕΣΥ

/<ο\

109 ΘΑΝΑΤΟΙ I 
ΧΘΕΣ ΑΠΟ 
ΚΟΡΟΝΟΪΟ! 

Δεν πάει άλλο
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1  ΠΛΕΥΡΗΣ ΑΘΕΡΑΠΕΥΤΑ ΕΜΜΟΝΙΚΟΣ ΜΕ ΤΗΝ ΕΙΣΟΔΟ ΙΔΙΩΤΩΝ ΣΤΟ ΕΣΥ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-02-2022

. ,,,.··,· .....

Αγωνία δήθεν για tis μεγάλεε 
καθυστερήσει στα χειρουργεία, ενώ 

κάνει ό,τι μπορεί για την αποδυνάμωση 
των δημόσιων νοσοκομείων

Σ
ε κάθε δημόσια τοποθέ
τησή του ο θάνος Πλεύ- 
ρης (φωτό) πασχίζει να 
μας θυμίζει το ενδιαφέ
ρον του για την είσοδο 
των ιδιωτών στο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας και την αδιαφορία του για 

τα δημόσια νοσοκομεία. Μοιάζει 
απίστευτο, όμως είναι αληθινό: Σε 
μια χώρα που έχει από την έναρξη 
του νέου χρόνου πάνω από 3.000 
θανάτους ο Θάνος Πλεύρης επιμέ
νει να δείχνει πως πρώηστο μέλη- 
μά του είναι οι συμπράξεις δημό
σιου και ιδιωτικού τομέα. Μάλιστα, 
για να υποστηρίξει τη θέση αυτή, 
έφερε κατά τη διάρ
κεια χθεσινής του το
ποθέτησης ως παρά
δειγμα πς απίστευτες 
καθυστερήσεις που 
υφίστανται όσοι θέ
λουν να κάνουν ένα 
χειρουργείο στα δη
μόσια νοσοκομεία αυ
τά τα δύο χρόνια.

Ωστόσο, ο ίδιος 
απέκρυψε πως για αυτές τις κα
θυστερήσεις δεν φταίει ο δημόσι
ος χαρακτήρας της υγείας αλλά το 
γεγονός πως στο ΕΣΥ εργάζονται 
σήμερα 10.000 λιγότεροι υγειονο
μικοί απ’ ό,τι πριν από την έναρξη 
πτς πανδημίας.

Παράλληλα, ο υπουργός Υγεί
ας επέμεινε στο επαίσχυντο μέτρο 
της απόλυσης των ανεμβολίασιων 
υγειονομικών, λέγοντας πως στις 
31 Μαρτίου θα πρέπει να υπάρ
ξει συζήτηση είτε αν θα ανανεω
θεί η αναστολή τους είτε αν ο εμ
βολιασμός τους πρέπει να καταστεί 
υποχρεωτικός και όσοι δεν εμβο
λιαστούν να μείνουν 
εκτός ΕΣΥ.

Οπως έχει 
άλλωστε ο ίδιος 
ξεκαθαρίσει, η 
δική του θέλη
ση και απόφα-

Επιμένει και 
στο επαίσχυντο 

μέτρο της 
απόλυσης των 
ανεμβολίαστων 
υγειονομικών

on είναι οι συγκεκριμένοι υγειο
νομικοί να απολυθούν και να βρε
θούν εκτός νοσοκομείων. Σήμερα 
υπολογίζεται πως οι ανεμβολία- 
στοι υγειονομικοί που έχουν βρε
θεί εκτός δημόσιων νοσοκομεί
ων ανέρχονται σε περίπου 5.000. 
Οπως επισημαίνουν πολλοί υγει
ονομικοί, η απώλεια αυτών των 
5.000 γιατρών, νοσηλευτών και 
λοιπού προσωπικού έχει στοιχίσει 
ακριβά, προκαλώντας σειρά προ
βλημάτων, ιδιαίτερα στην περιφέ
ρεια.

Την ίδια ώρα, ο υπουργός 
Υγείας, αποδεικνύοντας πως βρί

σκεται εκτός τόπου 
και χρόνου, έκανε 
γνωστό πως στο τρα
πέζι της επιτροπής 
των εμπειρογνωμό
νων θα τεθεί πς επό
μενες ημέρες το θέμα 
διεξαγωγής των καρ- 
ναβαλιών και των 
αποκριάτικων εκδη
λώσεων σε ολόκλη

ρη τη χώρα, που αρχίζουν στο τέ
λος Φεβρουάριου, σημειώνοντας 
ωστόσο ότι προκαλούν ανησυχία 
οι μεγάλες συγκεντρώσεις. Οπως 
ξεκαθάρισε ωστόσο, βούληση της 
κυβέρνησης είναι να γυρίσουμε 
στην πλήρη κανονικότητα όσο το 
δυνατόν πιο γρήγορα.

Οσον αφορά τους 300.000 πο
λίτες που έχουν συμπληρώσει 
επτά μήνες και δεν έχουν κάνει 
τρίτη δόση, ο Θάνος Πλεύρης ση
μείωσε όπ στερούνται προνόμια ει
σόδου σε κλειστούς χώρους ψυ
χαγωγίας και διασκέδασης και επί
σης θα χρειάζεται να κάνουν και 
rapid test για την προσέλευση στην 
εργασία. Δήλωσε μάλιστα ότι όσοι 
έχουν ενεργό ευρωπαϊκό πιστο
ποιητικό εμβολιασμού μπορούν 
να έρθουν στην Ελλάδα χωρίς την 
υποχρέωση αρνητικού τεστ, εφό
σον προέρχονται από τα κρά- 

τη-μέλη της Ευρωπαϊ
κής Ενωσης και της 

Συμφωνίας Σέν- 
γκεν, καθώς και 
από τις 33 χώ
ρες εκτός Ενω
σης που έχουν 
προσχωρήσει 
στο σύστημα 
ψηφιακού πι
στοποιητικού.

ΑΣΕΠ: Δεν μοριοδοτοήνται 
οι γιατροί που εργάζονται ήδη 

στο σύστημα uyeias

ΜΟΙΑΖΕΙ απίστευτο, όμως εί
ναι πραγματικό. Η τροπολο
γία που καταθέτει η κυβέρνη
ση στη Βουλή γτα τη μοριοδό- 
τηση των υγειονομικών που 
εργάζονται ήδη στο σύστημα 
ώστε να προσληφθούν μόνι
μα στο Δημόσιο δεν περιλαμ
βάνει τους γιατρούς. Η τροπο
λογία του υπουργείου Υγείας 
που εντάχθηκε στο νομοσχέ
διο για τη σύμβαση δωρεάς 
μεταξύ του Ιδρύματος «Σταύ
ρος Σ. Νιάρχος» και του Ελλη
νικού Δημοσίου προβλέπει, 
μεταξύ άλλων, τη μοριοδότη- 
ση των νοσηλευτών και των 
υπόλοιπων εργαζομένων στο 
ΕΣΥ με μόρια που θα προστί

θενται ανά μήνα, ενώ θα αφο
ρούν τους τρεις επόμενους δι
αγωνισμούς του ΑΣΕΠ για μο
νιμοποίηση στο ΕΣΥ. Ωστόσο, 
για άγνωστους λόγους από 
τη μοριοδότηση εξαιρούνται 
οι γιατροί, δηλαδή το βασικό 
γρανάζι λειτουργίας των νοσο
κομείων. Το εντυπωσιακότερο 
όλων είναι πως μιλάμε για αν
θρώπους που προσφέρουν τις 
υπηρεσίες τους στο ΕΣΥ όχι 
μόνο τα τελευταία τρία χρόνια,

οπότε η χώρα μαστίζεται από 
τη λαίλαπα του κορονοϊού, αλ
λά ακόμα και οκτώ χρόνια πί
σω, κάπ που υποδεικνύει πως 
οι άνθρωποι αυτοί καλύπτουν 
πάγιες και διαρκείς ανάγκες 
του συστήματος. Σημειώνεται 
πως τα συνδικαλιστικά όργα
να των νοσοκομειακών για
τρών εδώ και καιρό ζητούν 
μονιμοποίηση των επικουρι
κών γιατρών χωρίς καμία δι
αδικασία μοριοδότησης, αλλά

προσώρας δεν έχουν καλυ- L
φθεί θέσεις μόνιμου ιατρικού \
προσωπικού. [

Επίσης να σημειωθεί πως τ
στο πλευρό των νοσοκομεία- ι
κών γτατρών που σε συνθή- )
κες υγειονομικού πολέμου I
εδώ και δύο χρόνια σώζουν τ
ζωές «με κόστος πολλές φο- I
ρές τη δική τους υγεία» τάσ- ι
σεται ο Πανελλήνιος Ιατρικός c
Σύλλογος (ΠΙΣ), ζητώντας ι,
από την Πολιτεία να ανταμεί- ί
ψει τους γιατρούς για το έρ- \
γο τους με άμεσες προσλή
ψεις μόνιμου ιατρικού προ- cj
σωπικού και την εναρμόνιση 1
του ιατρικού μισθολογίου στο }
επίπεδο της ζώνης του ευρώ. (.
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1  ΠΛΕΥΡΗΣ ΑΘΕΡΑΠΕΥΤΑ ΕΜΜΟΝΙΚΟΣ ΜΕ ΤΗΝ ΕΙΣΟΔΟ ΙΔΙΩΤΩΝ ΣΤΟ ΕΣΥ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,18-19 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-02-2022

Kos με την είσοδο ιδιωτών στο ΕΣΥ

ισώρος δεν έχουν καλυ- 
εί θέσεις μόνιμου ιατρικού 
ισωπικού.
Επίσης να σημειωθεί πως 

' πλευρό των νοσοκομεία- 
ν γιατρών που σε συνθή- 
; υγειονομικού πολέμου 
ί) και δύο χρόνια σώζουν 
ίς «με κόστος πολλές φο- 
τη δική τους υγεία» τάσ- 

αι ο Πανελλήνιος Ιατρικός 
άλογος (ΠΙΣ), ζητώντας 
) την Πολιτεία να ανταμεί- 
τους γιατρούς για το έρ- 

τους με άμεσες προσλή- 
ς μόνιμου ιατρικού προ- 
τικού και την εναρμόνιση 
ιατρικού μισθολογίου στο 
τεδο της ζώνης του ευρώ.

Δράμα δίχακ ιέλos! 
109 νεκροί σε 24 ώρεε

Ο ΚΟΜΠΟΣ φτάνει στο χτένι και, επιτέλους, 
κάποιος πρέπει να απολογηθεί γι’ αυτό το 
ανθρώπινο δράμα που συντελείται τους τε
λευταίους μήνες στη χώρα με τον κορο- 
νοϊό.

Κάποιος, επιτέλους, υπεύθυνα πρέ
πει να εξηγήσει και να αναλάβει τις ευθύ
νες για τον σοκαρισηκό αριθμό των θανά
των, που ακόμα μία ημέρα χθες ξεπέρα- 
σαν τους 100. Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, το 
τελευταίο 24ωρο έχασαν τη ζωή τους 109 
άνθρωποι. Μάλιστα, συνολικά ανακοινώ
θηκαν 116 απώλειες, καθώς πραγματο
ποιήθηκε ενσωμάτωση θανάτων που κα- 
ταγράφηκαν με καθυστέρηση στο Εθνικό 
Μητρώο Covid-19.

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με τη σχετική 
ανακοίνωση του ΕΟΔΥ, τα νέα εργαστηρι
ακά επιβεβαιωμένα κρούσματα της νόσου 
που καταγράφηκαν τις τελευταίες 24 ώρες 
είναι 18.855.

0 συνολικός αριθμός των κρουσμάτων 
ανέρχεται σε 
2.066.696 (ημε- 

18.855 νέες ρήσια μεταβολή
μολύνσεις +0’9°/ο)> εκ των
Γ γ^ο οποίων 49,8%

και 549 άνδρες. Με βά-
διασωληνωμένοι on τα επιβεβαι-
............. ωμένα κρού

σματα των τε
λευταίων επτά ημερών, 381 θεωρούνται 
σχετιζόμενα με ταξίδι από το εξωτερικό 
και 2.350 είναι σχετιζόμενα με ήδη γνω
στό κρούσμα.

Οι νέοι θάνατοι ασθενών με Covid-19 
είναι 116, ενώ από την έναρξη της επιδημί
ας έχουν καταγραφεί συνολικά 24.210 θά
νατοι. Το 95,1% είχε υποκείμενο νόσημα 
ή/και ηλικία 70 ετών και άνω.

0 αριθμός των ασθενών που νοσηλεύ
ονται διασωληνωμένοι είναι 549 (61% άν

δρες). Η διάμεση ηλικία τους είναι 66 έτη. 
Το 84,5% έχει υποκείμενο νόσημα ή/και 
ηλικία 70 ετών και άνω. Μεταξύ των ασθε
νών που νοσηλεύονται διασωληνωμένοι, 
427 (77,78%) είναι ανεμβολίαστοι ή μερι
κώς εμβολιασμένοι και 122 (22,22%) εί
ναι πλήρως εμβολιασμένοι. Από την αρχή 
της πανδημίας έχουν εξέλθει από τις ΜΕΘ 
4.095 ασθενείς.

Οι εισαγωγές νέων ασθενών Covid-19 
στα νοσοκομεία της επικράτειας είναι 364

(ημερήσια μεταβολή -10,12%). 0 μέσος 
όρος εισαγωγών του επταημέρου είναι 467 
ασθενείς.

Η διάμεση ηλικία των κρουσμάτων εί
ναι 35 έτη (εύρος από 0,2 έως 106 έτη), ενώ 
η διάμεση ηλικία των θανόντων είναι 78 
έτη (εύρος από 0,2 έως 106 έτη). Οσον αφο
ρά τη γεωγραφική κατανομή των κρουσμά
των, στην Αττική οι νέες μολύνσεις έφτα
σαν ης 4.698, ενώ στη Θεσσαλονίκη εντο
πίστηκαν 2.394 νέα κρούσματα.

Διάλυση! Evas πνευμονολόγοβ για 
70 ασθενεί στο Νοσοκομείο Χανιών

ΔΡΑΜΑΤΙΚΗ φαίνεται ότι εί
ναι η κατάσταση στο Νοσοκο
μείο Χανίων, όπου οι γιατροί 
της Πνευμονολογικής Κλινι
κής αναγκάστηκαν να στεί- 
λουν επίσημη ενημέρωση στη 
διοίκηση του νοσοκομείου 
εξηγώντας τα αυτονόητα, ότι 
δεν μπορεί να γίνει άλλο ανε
κτό σε κάθε εφημερία του νο
σοκομείου ένας πνευμονολό
γος γιατρός να φέρει την ευ
θύνη για 70 ασθενείς της κλι
νικής.

Το έγγραφο «φωτιά» γρά
φτηκε και υπογράφηκε την 
1/2/22, δηλαδή πριν από λί
γες ημέρες, από τους πνευ
μονολόγους του νοσοκομεί

ου για να γνωστοποιήσουν 
στη διοίκηση την κατάσταση 
που επικρατεί στις κλινικές 
κορονοϊού του Νοσοκομείου 
των Χανίων.

Οσα αναφέρουν οι γιατροί 
των πνευμονολογικών κλινι
κών αποτυπώνουν την εικόνα 
και τις συνθήκες που επικρα
τούν αλλά και την προσπάθειά 
τους να παράσχουν υπηρεσί
ες υγείας σε ασθενείς εδώ και 
δύο χρόνια, από την αρχή της 
πανδημίας του κορονοϊού!

Οι δύο γιατροί στην κα

ταγγελία τους αναφέρουν 
•ότι η κατάσταση που επικρα
τεί καθημερινά στις εφημερί
ες και στις δύο Κλινικές Covid 
κρίνεται ιδιαίτερα επισφαλής.

«0 εφημερεύων πνευμο
νολόγος, εκτός των εβδομή
ντα (70) ασθενών με λοίμω
ξη Covid, έχει να διαχειρι
στεί τους πνευμονολογικούς 
ασθενείς που νοσηλεύονται 
στις παθολογικές κλινικές και 
στο υπόλοιπο νοσοκομείο αλ
λά και αυτούς που προσέρχο
νται στο ΤΕΠ, εφόσον κλη

θεί από τους συναδέλφους 
του» αναφέρουν χαρακτη
ριστικά. Παράλληλα οι για
τροί εξηγούν ότι αυτή η κα
τάσταση έχει άμεσες επιπτώ
σεις στη νοσηλεία των ασθε
νών, ενώ επισημαίνουν πως 
ό,τι αναφέρεται στην επιστο
λή έχει επανειλημμένα επιση- 
μανθεί με έγγραφα στην αρ
μόδια υπηρεσία!

Τι προκύπτει; Οτι, παρά 
όσα ανέφερε πριν από λίγες 
ώρες η διευθύντρια της 7ης 
ΥΠΕ Κρήτης, περί ενίσχυ
σης των συγκεκριμένων κλι
νικών και προσπαθειών από 
την ΥΠΕ, το υπουργείο κ.λπ., 
είναι κούφια λόγια!

«Ρουκέτα» από 
Λινού για λάθη σε 
μέτρα και εμβόλια
ΚΑΙΑΠΕΛΙΉΣ κατά της κυβερνηηκής 
πολιτικής αλλά και της διαχείρισης της 
πανδημίας από κυβέρνηση και επιτρο
πή ήταν η καθηγήτρια Επιδημιολογίας 
του ΕΚΠΑ Αθηνά Λινού (φωτό). Η κα- 
θηγήτρια του ΕΚΠΑ είπε χαρακτηριστι
κά πως δεν γνωρίζουμε πού βρισκόμα
στε με την πανδημία, ενώ ξεκαθάρισε 
πως τα υπάρχοντα δεδομένα δεν επι
τρέπουν να έχουν γνώση της πραγματι
κής διασποράς του ιού στην κοινότητα.

Με άλλα λόγια, η κυρία Λινού επι
βεβαίωσε πως η κυβέρνηση ακολου
θεί τη στρατηγική τού «βλέποντας και 
κάνοντας», έχοντας σηκώσει ψηλά τα 
χέρια μπροστά 
στην επέλα
ση της παραλ
λαγής Ομικρον, 
αλλά και της με
τάλλαξης Δέλτα, 
η οποία συνεχί
ζει να προκαλεί 
πίεση στις ΜΕΘ 
των δημόσιων 
νοσοκομείων.

Η καθηγή- 
τρια Επιδημι
ολογίας όμως 
έριξε και ακό
μα μία βόμβα, η 
οποία επί της ουσίας βάζει φωτιά στα 
θεμέλια της κυβερνητικής μονοτονί
ας υπέρ των εμβολίων ως απάντηση σε 
κάθε πρόκληση του κορονοϊού. «Τα μέ
τρα που παίρνουμε είναι σπασμωδικά 
υπέρ του εμβολιασμού, χωρίς να έχου
με αποδείξεις ότι για την Ομικρον και 
Ομικρον 2 ο εμβολιασμός είναι τόσο 
αποδοηκός όσο ήταν και για τις προη
γούμενες μεταλλάξεις και δεν ξέρουμε 
πώς θα κινηθεί ο κορονοϊός» είπε χα
ρακτηριστικά.

Οι θάνατοι
Οσον αφορά τον αριθμό των θανάτων, η 
καθηγήτρια Επιδημιολογίας του ΕΚΠΑ 
ανέφερε πως με βάση τους υπολογι
σμούς που κάνουν στην Αμερική -που 
η Αμερική μοιάζει πολύ με την Ελλάδα- 
για τον αριθμό των θανάτων, υπολογί
ζουν ότι μπορεί να έχουμε στην καλή 
περίπτωση ακόμα 2.000 με 3.000 θανά
τους λόγω της Ομικρον και στη χειρότε
ρη περίπτωση 8.000 με 10.000.

Για τη σταδιακή άρση των μέτρων, 
όπως η είσοδος ταξιδιωτών στη χώρα 
χωρίς τεστ, η κυρία Λινού είπε ότι «δεν 
ωφελεί, διότι το πιστοποιητικό δεν εί
ναι πάντα ακριβές, οι συνθήκες αλλά
ζουν από μέρα σε μέρα και οι πληροφο
ρίες που έχουμε τώρα μας φέρνουν πί
σω στην ανάγκη προστασίας για να μει
ώσουμε τα κρούσματα».
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1  Να στρατευτούμε όλοι στον αγώνα για την
προστασία του παιδιού

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

317.63 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Να στρατευτούμε όλοι στον αγώνα για την προστασία του παιδιού
Τοσούλα Παπαδογιαννάκη, μέλος του ΔΣ του Σωματείου Εργαζομένων 
στο Παράρτημα Προστασίας του Παιδιού «Η Μητέρα»

Ε
ίναι φανερό σε όλους ότι η πανδημία δεν βρήκε μό
νο το σύστημα Υγείας σε συνθήκες σοβαρής υπο- 
χρηματοδότησης και υποστελέχωσης, αλλά και την 
Πρόνοια και συγκεκριμένα το κακοποιημένο παιδί, το 

παιδί χωρίς οικογένεια.
Τεράστιες ελλείψεις σε προσωπικό: Κοινωνικοί λει

τουργοί, ψυχολόγοι, γιατροί, βρεφοκόμοι, βοηθητικό 
προσωπικό, φύλαξη, καθαριότητα (...) Εργαζόμενοι α
ναλώσιμοι που όμως καλύπτουν πάγιες και διαρκείς 
ανάγκες. Με τον αγώνα μας, με τη στήριξη των ταξι
κών δυνάμεων, οι συνάδελφοι επικουρικοί δεν απολύ
θηκαν την προηγούμενη χρονιά.

Εφαρμόζουν και αυτοί και οι προηγούμενοι την πο
λιτική της ΕΕ που τσακίζει τα δικαιώματα των εργα
ζομένων, που είναι συνυφασμένα με τα δικαιώματα 
των παιδιών.

Το νομοσχέδιο που ψηφίστηκε το 2018 δεν αντιμε
τωπίζει τα μεγάλα προβλήματα που βιώνουν τα παιδιά 
και οι εργαζόμενοι στις δημόσιες δομές της προστα
σίας παιδιού (...) Ανοίγει τον δρόμο για άμεση εμπλο
κή των διαφόρων ΜΚΟ και γενικότερα του ιδιωτικού 
τομέα στον ευαίσθητο αυτό τομέα, εγκυμονώντας κιν
δύνους για τα ίδια τα παιδιά και τους εργαζόμενους.

Δεν είναι τυχαίο ότι τα παιδιά στο «Μητέρα», από 
περίπου 80 που ήταν πρόπερσι, έχουν μείνει περί
που 50 φέτος.

Η υπουργός - προστάτης των παιδιών, Μιχαηλίδου, 
όπου βρεθεί και όπου σταθεί διακηρύττει «τα παιδιά 
έξω από τα ιδρύματα» και σηκώνει τη ρομφαία της κά
θαρσης (καταγγελίες για την κακοποίηση παιδιών σε 
ιδιωτική δομή για εγκαταλελειμμένα - κακοποιημένα 
παιδιά), σε μια κατάσταση για την οποία έχει ακέραιη 
την ευθύνη. Χρηματοδοτούσαν τόσα χρόνια μια ιδιωτι

κή δομή που το κράτος τη χρησιμοποιούσε ως κέντρο 
υποδοχής κακοποιημένων παιδιών (...) Αποδεικνύεται 
περίτρανα το πόσο δίκιο είχαμε οι εργαζόμενοι σε χώ
ρους Πρόνοιας, το αγωνιστικό αναπηρικό κίνημα, οι γο
νείς ΑμεΑ όταν λέγαμε ότι είναι άκρως επικίνδυνο η 
ζωή των κακοποιημένων παιδιών, των παιδιών χωρίς οι
κογένεια και ανθρώπων που δεν μπορούν να υπερασπι
στούν τον εαυτό τους, να αφήνεται στα χέρια ιδιωτών.

(...) Αποτέλεσμα της δικής τους πολιτικής, της υπο
στελέχωσης, υποχρηματοδότησης και ιδιωτικοποίη
σης της Πρόνοιας, είναι η συρρίκνωση και υποβάθμι- 
ση των υπηρεσιών του «Μητέρα» και των άλλων δη
μόσιων δομών στην προστασία παιδιού (...) με αποτέ
λεσμα να καθυστερούν οι υιοθεσίες στο Δημόσιο για 
να ανοίξει ο δρόμος μεθοδικά και βήμα βήμα στις ιδι
ωτικές υιοθεσίες που έχουν φροντίσει να ενισχύσουν 
το νομικό πλαίσιο προς αυτήν την κατεύθυνση όλες 
οι κυβερνήσεις (...)

Καλούμε τα σωματεία, την ΠΟΕΔΗΝ, τους ειδικούς 
επιστήμονες, τους εργαζόμενους στον ιδιωτικό τομέα 
της προστασίας του παιδιού, τα ταξικά συνδικάτα, το 
ριζοσπαστικό γυναικείο κίνημα, να στρατευτούμε όλοι 
στον αγώνα για την προστασία του παιδιού.

Να μπει τέρμα στην απαξίωση, στην υποβάθμιση 
των δημόσιων δομών γιατί μόνο ένας δημόσιος φορέ
ας που θα λειτουργεί με συγκεκριμένα επιστημονικά 
κριτήρια μπορεί να εξασφαλίσει την πραγματική προ
στασία αυτών των παιδιών.

Να μπει τέρμα, να απαγορευτεί να αφήνονται παι
διά (...) στα χέρια ιδιωτών.

Τα ιδρύματα που καταγγέλλει η κυρία Μιχαηλίδου 
είναι κατ’ εικόνα και καθ’ ομοίωση του συστήματος 
τους, απτά παραδείγματα της βαρβαρότητας της πο

λιτικής τους.
- Ιδρυση τώρα δημόσιου πανελλαδικού φορέα που 

θα έχει στην αποκλειστική του ευθύνη την προστασία 
του παιδιού, του παιδιού χωρίς οικογένεια, του παρα- 
μελημένου και κακοποιημένου παιδιού, του παιδιού 
με ακατάλληλο ή επικίνδυνο οικογενειακό περιβάλ
λον. Σε αυτόν τον φορέα να εντάσσονται όλες οι υ- 
πάρχουσες δημόσιες δομές, όλοι οι εργαζόμενοι του 
ιδιωτικού τομέα μαζί με τις ιδιωτικές δομές που έχουν 
σύγχρονες προδιαγραφές.

- Να μην απολυθεί κανένας εργαζόμενος, μονιμοποί
ηση όλων των επικουρικών, συμβασιούχων και εργολα
βικών. Να ανοίξουν οι κλειστές πτέρυγες στο «Μητέ
ρα» και στο αναρρωτήριο Πεντέλης και άλλες δημόσι
ες δομές με μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού 
όλων των ειδικοτήτων με βάση τις σύγχρονες ανάγκες.

Αυτός ο πανελλαδικός φορέας να έχει και την απο
κλειστική ευθύνη, λαμβάνοντας υπόψη τις κατακτή
σεις της επιστήμης και την εμπειρία για την υιοθεσία 
και την αναδοχή.

Ο οργανωμένος αγώνας είναι η μόνη διέξοδος. Με 
τον αγώνα μας μπορούμε να τα αλλάξουμε όλα και 
θα τα αλλάξουμε! Μόνο ο λαός μπορεί να προστατέ
ψει τον λαό!
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1  Απέναντι σε όσους καλλιεργούν μειωμένες
απαιτήσεις

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

194.87 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απέναντι σε όσους καλλιεργούν μειωμένες 
απαιτήσεις

Μαρίνα Χαλβατζή, από τον Σύλλογο Δημοκρατικών Γύναικών Αγίας 
Βαρβάρας και μέλος του ΔΣ του Συλλόγου Εργαζομένων Νοσοκομείου 
«Αρεταίειο»

Α
πό το «Αρεταίειο» Νοσοκομείο 
σάς μεταφέρουμε μία πείρα από 
ένα ειδικό νοσοκομείο, λόγω του 
ρόλου του ως εξολοκλήρου πανεπι

στημιακού, που δεν βρέθηκε στην 
πρώτη γραμμή στην αντιμετώπιση 
της πανδημίας, όμως έχει ένα ιδιαί
τερο ρόλο, να εκπαιδεύσει, μιας και 
είναι η έδρα του Τμήματος Χειρουρ
γικής της Ιατρικής Σχολής.

Είδαμε τα τελευταία δύο χρόνια ότι 
πέρα από τις 68 συνολικά κλίνες που 
διαθέταμε, οι πρώτες 14 είχαν φύγει 
με την υποστελέχωση που είχαμε από 
το ένα Τμήμα. Μόλις δημιουργήθηκαν 
τα προβλήματα με τις αναστολές, έ
κλεισε άλλο ένα Τμήμα. Εχουμε ου
σιαστικά 22 κλίνες στη Χειρουργική 
(...) Το τελευταίο διάστημα παρουσι
άστηκαν στο συγκεκριμένο Τμήμα, α

iiH

πό τους 17 νοσηλευόμενους και εργα
ζόμενους, 10 ασθένειες από COVID.

θέλω να πω ότι ακόμα και σε νοσο
κομείο μη πρώτης γραμμής, που θέ
λουμε έναν ειδικό ρόλο (...) δεν δό
θηκε αυτή η δυνατότητα. Δεν είναι 
μόνο ο COVID, είναι και η δευτερο

γενής νόσηση, είναι και τα νοσήματα 
που «τρέχουν» παραπέρα, αυτά τα ά
φησαν «στον αέρα».

Προσπαθούμε να αναδείξουμε 
στους εργαζόμενους τα ζητήματα 
αυτά, απέναντι σε αυτό που εντέ- 
χνως καλλιεργείται ότι «εμείς είμα
στε καλά εδώ, δεν είμαστε και «Ευ
αγγελισμός»» (...) που πατά στις μειω
μένες απαιτήσεις. Μειωμένες απαιτή
σεις που τις αντιμετωπίζουμε και στον 
Σύλλογο Γυναικών, και στις γυναίκες 
που κατά κύριο λόγο υπηρετούν στα 
νοσοκομεία. Που στενάζουν κάθε 13 
και 26 του μήνα, που πληρωνόμαστε, 
πώς θα βγάλουν το δεκαπενθήμερο. 
Αυτή είναι η πάλη που αναπτύσσου
με (...) σε όλους τους τομείς που α
φορούν σήμερα τους εργαζόμενους, 
τις γυναίκες.
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1  Συνεχίζουμε τον αγώνα για δημόσια  δωρεάν Υγεία
για ολους

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

221.65 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συνεχίζουμε τον αγώνα για δημόσια ■ δωρεάν Υγεία για ολους
Δημήτρης Κυπραίος, πρόεδρος του Συνδέσμου Συνταξιούχων ΙΚΑ Περιστεριού

Η
 κατάσταση στα νοσοκομεία στην περιοχή της 
Δυτικής Αθήνας είναι τραγική. Τα προβλήματα 
σε όλα τα Κέντρα Υγείας, παρά τις διαμαρτυ

ρίες μας, τους αγώνες που οργανώσαμε σαν συ- 
νταξιουχικό κίνημα μαζί με τα συνδικάτα και τους 
μαζικούς φορείς του Περιστεριού και άλλων πε
ριοχών, παραμένουν άλυτα και συνεχίζουν να ο- 
ξύνονται, αντανάκλαση της γενικότερης αντιλα
ϊκής πολιτικής που ακολουθείται εδώ και χρόνια 
από όλες τις κυβερνήσεις.

Συνεχίζουν να υπάρχουν μεγάλες ελλείψεις και 
κενά σε γιατρούς και στα τρία ΚΥ στο Περιστέρι. 
50 - 60 γιατροί προσπαθούν να τα βγάλουν πέρα, 
ενώ κάποιο διάστημα πριν υπήρχαν 180 γιατροί.

Τα εργαστήρια που υπάρχουν υπολειτουργούν 
και ορισμένα κλείνουν, με αποτέλεσμα να οξύνο- 
νται τα προβλήματα αντιμετώπισης πολλών ασθε

νειών, πέρα από αυτές της πανδημίας, με τις με
γάλες καθυστερήσεις σε ραντεβού, σε γρήγορες 
εξετάσεις και σε φαρμακευτική αγωγή. Επίσης, 
τα τελευταία χρόνια κλείσανε το Πρώτων Βοη
θειών, που βοηθούσε χιλιάδες εργαζόμενους να 
αντιμετωπίσουν άμεσα τις ανάγκες τους σε πε
ρίθαλψη, σε ατυχήματα κ.λπ.

Για όλα αυτά και άλλα πολλά που διεκδικούμε, η 
κυβέρνηση μαζί με διευθυντάδες, διοικητές, μα
ζί με δημάρχους κάνουν τα στραβά μάτια. Λένε 
ότι κάνουν ό,τι μπορούν. Μας δουλεύουν κι από 
πάνω. Σπρώχνουν την ευθύνη στον λαό, όμως η 
πολιτική τους και τα μέτρα που δήθεν παίρνουν 
υπονομεύουν τη ζωή μας και την υγεία του λαού.

Το δικό τους κριτήριο είναι το κέρδος για τα ι
διωτικά συμφέροντα, για τις φαρμακευτικές ε
πιχειρήσεις, για τα ιδιωτικά Κέντρα Υγείας, που

Δεν θνοιάξοεψε ,
fc* ! ■ tnv υγεκ
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στην περιοχή του Περιστεριού ξεφυτρώνουν σαν 
μανιτάρια.

Γι’ αυτό εμείς όλοι που τα συμφέροντά μας 
ταυτίζονται με τις λαϊκές ανάγκες δυναμώνου

με τον αγώνα, προσπαθούμε μέσα από πολλές 
δραστηριότητες να ξεσηκώσουμε περισσότερο 
λαϊκό κόσμο και τους συνταξιούχους.

Εχουμε διαμορφώσει ένα πλαίσιο πάλης με αι
τήματα και διεκδικήσεις. Με βάση αυτά συνεχί
ζουμε να αγωνιζόμαστε, ώστε και άμεσα αποτε
λέσματα να έχουμε αλλά και να συμβάλουμε στο 
να ανάτραπεί η αντιλαϊκή πολιτική της κυβέρνη
σης και όλων όσων στηρίζουν τη στρατηγική του 
κεφαλαίου και της ΕΕ.

Αγαπητοί φίλοι και σύντροφοι, η δράση μας και 
ο συντονισμός όλων των μαζικών φορέων της πε
ριοχής μας θα είναι καθοριστικά όσο θα δένονται 
με το γενικότερο αίτημα για δημόσια - δωρεάν 
Υγεία για όλους, σε αντιπαράθεση με τα συμφέ
ροντα των κεφαλαιοκρατών που δρουν και στον 
χώρο της Υγείας.
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1  Τα σχέδια για το ΕΣΥ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

77.71 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τα σχέδια για ίο ΕΣΥ
ΕΝ ΑΝΑΜΟΝΗ mi υλοποίησης του σχεδίου mi κυβέρνησης για ίο 
Εθνικό Σύστημα Υγείας βρίσκονται οι υγειονομικοί, καθώς ήδη ο 
θάνος Πλεύρης και η Μίνα Γκάγκα έχουν προϊδεάσει για τις κινή
σεις τους. Ο υπουργός Υγείας έχει αναφερθεί πολλάκις το τελευταίο 
διάστημα σε έναν νέο υγειονομικό χάρτη και σε ένα μοντέλο συνερ

γασίας με τον ιδιωτικό τομέα, ενώ η αναπληρώτρια υπουρ
γός έχει συναντηθεί -εν κρυπτώ- με γιατρούς βουλευτές 
mi Νέας Δημοκρατίας για την ομαλή γείωση mi επερ- 
χόμενης μεταρρύθμισης σηςτοπικές κοινωνίες. Ήδη 63 
νοσοκομεία που βρίσκονται στο μικροσκόπιο mi κυβέρ
νησης. Είναι αυτά που έχουν χάσει τη νομική αυτοτέλειά 

mi ή/και βρίσκονται στον ίδιο νομό. Η πανδη
μία (ραίνεται ότι φρέναρε τα σχέδια mi κυβέρ
νησης. Ωστόσο, με το επιχείρημα ότι φτάνου
με στο τέλος -άσχετα αν οι επιστήμονες δεν 
συμφωνούν-, τα γαλάζια στελέχη κάνουν 
φανερούς τους σκοπούς τους για το ΕΣΥ.
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1  Πώς θα δίνονται επιδόματα και άδειες εν μέσω
Covid

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-02-2022
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Πώς θα δίνονται επιδόματα 
και άδειες εν μέσω Covid
Τι προβλέπει εγκύκλιος ίου ΕΦΚΑ- Δεν απαιτείται ιατρική γνωμάτευση

Μεταξύ 24/1 και 15/4 περιορίζεται από τον ΕΦΚΑ 
η δυνατότητα χορήγησης της πενθήμερης ειδικής άδειας.

Του Βασίλη Αγγελόπουλου
v.aggelopoulos@naftemporiki.gr

Χ
ωρίς ιατρική γνωμάτευ- 
ση, μόνο με θετικό rapid 
test, θα μπορούν να λά
βουν το επίδομα ασθενείας από 

τον ΕΦΚΑ οι εργαζόμενοι στον 
ιδιωτικό τομέα που θα νοσή
σουν από κορονοϊό. Εγκύκλιος 
που εκδόθηκε από τον Φορέα ξε
καθαρίζει ότι είναι υποχρεωτι
κή η ιατρική γνωμάτευση μό
νο στο ενδεχόμενο που θα χρει
αστεί να δοθεί παράταση της εν 
λόγω άδειας ασθενείας, λόγω 
νόσησης.

Σε κάθε περίπτωση, οροθε- 
τείται και η χρονική περίοδος κα
τά την οποία μπορεί να χορη
γείται η πενθήμερη ειδική άδεια 
για κορονοϊό (24 Ιανουάριου 
έως και 15 Απριλίου).

Πιο συγκεκριμένα, η εγκύ
κλιος ορίζει τα εξής:

Όσοι εργαζόμενοι του ιδιω
τικού τομέα, που έχουν υπο
γράψει συμβάσεις ή έχουν σχέ
ση εξαρτημένης εργασίας, νο
σήσουν από κορονοϊό έχουν δι
καίωμα, εάν αυτό είναι εφικτό, 
να παρέχουν την εργασία τους 
εξ αποστάσεως. Το δικαίωμα 
αυτό μπορεί να αξιοποιηθεί για 
χρονικό διάστημα που δεν θα 
υπερβαίνει τις πέντε εργάσιμες 
ημέρες.

Εάν όμως κάτι τέτοιο δεν εί
ναι εφικτό λόγω της φύσης της 
εργασίας ή λόγω της βαρύτη
τας της κατάστασης της υγείας 
του εργαζόμενου, κατά την κρί
ση του, τότε παρέχεται το δι
καίωμα χρήσης της ειδικής άδει
ας ασθενείας. Πρόκειται για μια 
άδεια που χορηγείται λόγω νό
σησης από κορονοϊό και η διάρ-

κειά της είναι επίσης πέντε ερ
γάσιμες ημέρες.

Διαγνωστικός έλεγχος
Για να μπορέσει να ασκηθεί το 
δικαίωμα της χρήσης της ειδι
κής άδειας ασθενείας είναι απα
ραίτητο να υπάρχει θετικό δείγ
μα σε διαγνωστικό έλεγχο που 
θα έχει πραγματοποιήσει ο ερ
γαζόμενος. 0 έλεγχος πραγμα
τοποιείται με βάση τα υγειονο
μικά πρωτόκολλα που ισχύουν 
ανά περίοδο. Για τη χορήγηση 
της άδειας δεν χρειάζεται να 
υπάρχει ξεχωριστή ιατρική γνω
μάτευση.

Η εγκύκλιος επισημαίνει ότι 
η συγκεκριμένη ειδική άδεια 
χορηγείται επιπρόσθετα από 
τυχόν άλλες άδειες που αφο
ρούν ασθένεια εργαζομένων. 
Δεν επιτρέπεται όμως να χορη
γείται όταν την ίδια χρονική πε
ρίοδο ο εργαζόμενος έχει λάβει 
οποιαδήποτε άλλης μορφής 
άδεια.
Για την ειδική άδεια ασθενείας 
υπάρχει το ενδεχόμενο παρά

τασης «ως κοινή άδεια ασθέ
νειας», αφού έχει υποβληθεί ια
τρική γνωμάτευση που επιβε
βαιώνει τη νόσηση από κορο- 
νοϊό. Σε κάθε περίπτωση, η δια
δικασία της παράτασης θα πρέ
πει να συμβαδίζει με τα εκά- 
στοτε υγειονομικά πρωτόκολ
λα που θα ισχύουν ανά περιό
δους. Εάν γίνει χρήση της εν λό
γω ειδικής άδειας ασθένειας, 
τότε θα ενεργοποιηθούν οι δια
τάξεις που αφορούν τον τρόπο 
πληρωμής από την πλευρά του 
εργοδότη. Επίσης, θα ισχύουν 
και οι διατάξεις περί επιδότη
σης της άδειας από τον ασφα
λιστικό φορέα στον οποίο υπά
γεται ο εργαζόμενος. Τονίζεται 
όμως στην εγκύκλιο ότι δεν 
ισχύουν για αυτή τη συγκεκρι
μένη περίπτωση οι όποιες προ
ϋποθέσεις έχει ορίσει ο εκά- 
στοτε ασφαλιστικός φορέας για 
τις παροχές ασθένειας.

Χορήγηση του επιδόματος
Το επίδομα ασθενείας χορη
γείται μέσω ηλεκτρονικής δια

δικασίας. Για τη χορήγηση του 
επιδόματος ασθενείας αρκεί η 
απόδειξη θετικού διαγνωστικού 
ελέγχου, το οποίο προσδιορίζει 
και την έναρξη της ασθένειας 
σύμφωνα με τα εκάστοτε ισχύον- 
τα υγειονομικά πρωτόκολλα, 
και δεν απαιτείται ιατρική γνω
μάτευση.

Για την παράταση χορήγη
σης του επιδόματος ασθενείας 
απαιτείται ιατρική γνωμάτευ
ση. Στην περίπτωση αυτή επι
δοτούνται όλες οι μέρες ανικα
νότητας για εργασία, οι οποίες 
βεβαιώνονται στην ιατρική γνω
μάτευση και οι οποίες διαδέ
χονται τις ημέρες ειδικής άδει
ας ασθένειας.

Στη βεβαίωση του εργοδότη 
με τα στοιχεία της περιόδου 
αποχής του ασφαλισμένου από 
την εργασία βεβαιώνεται επι- 
προσθέτως ότι εργαζόμενος δεν 
παρείχε την εργασία του εξ απο
στάσεως.

Δεν «χρεώνονται»
Οι ημέρες της ειδικής άδειας 
ασθένειας που χορηγούνται δεν 
συνυπολογίζονται στο ετήσιο 
ανώτατο όριο των ημερών επι
δότησης της ασθένειας από τους 
ασφαλιστικούς οργανισμούς, 
ούτε στο ανώτατο όριο ημερών 
γνωμάτευσης των υγειονομικών 
οργάνων.

Σε περίπτωση που η πρώτη 
ημέρα της ειδικής άδειας ασθε
νείας λόγω νόσησης από τον κο- 
ρονοϊό τυχόν έπεται της τελευ
ταίας ημέρας άδειας ασθενείας 
από άλλη αιτία, οι ημέρες ασθέ
νειας λόγω Covid επιδοτούνται 
όλες ως συνεχόμενες ημέρες 
ασθενείας.

[SID:14976307]

Κοστίζει η μη... ανάμνηση της 3ης δόσης
▼ Οι εργαζόμενοι στον ιδιωτικό 
τομέα που δεν έκαναν την ανα
μνηστική δόση του εμβολίου κα
τά του κορονοϊού από χθες υπο
χρεώνονται με τη διενέργεια δύο 
rapid test σε εβδομαδιαία βάση, 
τα έξοδα των οποίων θα επιβα
ρύνουν τους ίδιους. Πρόκειται για 
μια βασική αλλαγή που τέθηκε 
σε ισχύ από το υπουργείο Εργα
σίας, ως μοχλός πίεσης στους εμ
βολιασμένους εργαζόμενους που 
όμως δεν έχουν κάνει και την 3η 
δόση του εμβολίου, ώστε να το 
πράξουν άμεσα. Παράλληλα, δό

θηκαν στη δημοσιότητα οι ημε
ρομηνίες που θα πρέπει οι εργο
δότες να υποβάλλουν στο σύ
στημα «Εργάνη» τη σχεπκή υπεύ
θυνη δήλωση για τους εργαζό
μενους που έχουν στην επιχεί
ρησή τους και οι οποίοι είτε εί
ναι εντελώς ανεμβολίαστοι είτε 
έχουν νοσήσει από κορονοϊό εί
τε δεν έχουν κάνει την αναμνη
στική δόση. Για την περίοδο 7-20 
Φεβρουάριου το χρονικό διά
στημα υποβολήςτης σχετικής δή
λωσης είναι 22-25 Φεβρουάριου. 
Στη συνέχεια, η υπεύθυνη δή

λωση θα υποβάλλεται σε εβδο
μαδιαία βάση, από Τ pirn έως Πέμ
πτη και θα αφορά την εβδομάδα 
που προηγήθηκε, ως περίοδο ανα- 
φοράς.
Ειδικότερα, από χθες (7.2.2022) 
όσοι εργαζόμενοι του ιδιωηκού 
τομέα που παρέχουν την εργασία 
τους με φυσική παρουσία στον 
χώρο εργασίας έχουν εμβολια
στεί, αλλά μετά την πάροδο χρο
νικού διαστήματος έως επτά μη
νών από τη χορήγηση της δεύτε
ρης δόσης ή, στην περίπτωση μο- 
νοδοσικών εμβολίων, έως τριών

μηνών από τη χορήγηση της μο
ναδικής δόσης, δεν έχουν λάβει 
και την αναμνηστική, έχουν την 
υποχρέωση να υποβληθούν σε 
πρόσθετο διαγνωστικό έλεγχο. 
Υποχρεούνται δηλαδή σε διε
νέργεια ελέγχου δύο φορές την 
εβδομάδα με δική τους επιβά
ρυνση, με τους ίδιους όρους που 
ισχύουν και για τους ανεμβολία- 
στους εργαζομένους. Η υποχρέ
ωση αίρεται άμεσα από την ημέ
ρα διενέ ργειας της αναμνηστικής 
δόσης.

[SID:14976671]

Σχεδιάζεται άρση 
των περιορισμών 
εν μέσω έξαρσης
Της Ανθής Αγγελοπούλου
aagelopoulou@naftemporiki.gr

▼ Με πάνω από 100 θανάτους καθημερινά και αυξημένο 
αριθμό διασωληνωμένων, το ενδιαφέρον όλων έχει στρα
φεί στο πότε θα γίνει η άρση των περιοριστικών μέτρων 
για να κάνουμε Αποκριές. Οι επιστήμονες «κρατούν μι
κρό καλάθι», καθώς το πανδημικό κύμα τούς διέψευσε 
για μια ακόμη φορά και εκεί που περίμεναν αποκλιμά- 
κωση από την προηγούμενη εβδομάδα, βλέπουν ότι οι 
σκληροί δείκτες ακόμα δεν μειώνονται αισθητά. Από χθες, 
ωστόσο, στη λίστα των ανεμβολίαστων προστέθηκαν πά
νω από 300.000 πολίτες των οποίων έληξαν τα πιστοποι
ητικά εμβολιασμού.
Σχέδιο κατάργησης των περιοριστικών μέτρων επεξερ
γάζεται η κυβέρνηση, σύμφωνα με ρεπορτάζ του ΣΚΑΪ, 
με στόχο η πλήρης άρση να γίνει σταδιακά μέχρι το Πά
σχα, ενώ μέσα στις επόμενες ημέρες αναμένεται να συνε
δριάσει η Επιτροπή Εμπειρογνωμόνων με θέμα τη διεξα
γωγή των αποκριάτικων εκδηλώσεων.

109 νέοι θάνατοι
Την ίδια στιγμή, η επιδημιολογική έκθεση του ΕΟΔΥ κα
ταγράφει 109 νέες απώλειες, που ανεβάζουν το σύνολο 
των θανάτων σε 24.210. Διασωληνωμένοι νοσηλεύονται 
549 ασθενείς, ενώ οι νέες εισαγωγές έδειξαν μια μικρή μεί
ωση, καθώς έπεσαν κάτω από τις 400 (364χθες). Τα νέα κρού
σματα ήταν 18.855 σε 125.708 τεστ (προχθές 10.985 σε 
197.574 τεστ), με τη θετικότητα να εκτινάσσεται στο 15% 
και το σύνολο των κρουσμάτων στα 2.066.696. Οι ειδικοί 
επιμένουν ότι η πλειονότητα των διασωληνωμένων είναι 
άνθρωποι μεγάλης ηλπάας και ανεμβολίαστοι, εξ ου και 
οι αυξημένοι θάνατοι. Ωστόσο, μια νέα ανακοίνωση από 
πλευράς του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκου 
τους διαψεύδει, καθώς υποστηρίζει ότι στις ΜΕΘ νοση
λεύονται πολλοί νέοι άνθρωποι.
Και ενώ όλοι αναμένουν την απελευθέρωση των κινήσε
ων για να ξεκινήσουν οι εκδηλώσεις της Αποκριάς, η πρό
εδρος της ΕΙΝΑΠ Ματίνα Παγώνη ανέφερε στον ΣΚΑΪ ότι 
θα χαλαρώσουν σταδιακά τα μέτρα, όμως οι μάσκες δεν 
γίνεται να αφαιρεθούν σε κλειστούς χώρους και ΜΜΜ 
τουλάχιστον μέχρι το καλοκαίρι.
Ο καθηγητής Πνευμονολογίας Νίκος Τζανάκης, από την 
πλευρά του, χαρακτήρισε τα αντιιικά φάρμακα «όπλο», 
που θα βοηθήσει στην πτώση των σκληρών δεικτών της 
πανδημίας, ειδικά -όπως είπε- αν επιβεβαιωθεί ότι αντι
μετωπίζουν αποτελεσματικά κατά 50% τη βαριά νόσο. Ο 
καθηγητής παραδέχτηκε πως αναμενόταν αποκλιμάκω- 
ση από την περασμένη εβδομάδα, ωστόσο ανέφερε ότι 
ελπίζει να ξεκινήσει τουλάχιστον αυτή. Δήλωσε αισιόδο
ξος για το Πάσχα και εκτίμησε πως θα το γιορτάσουμε «σε 
βαθμό προσεγμένης κανονικότητας, με ορισμένα ήπια 
υγειονομικά πρωτόκολλα, τα οποία θα μας επιτρέψουν 
να έχουμε άνετη κοινωνική και οικονομική ζωή».

Λήξη ισχύος πιστοποιητικών
Έληξε χθες η μικρή παράταση στην ισχύ του πιστοποι- 
η ακοή εμβολιασμού που είχε δώσει ο υπουργός Υγείας λό
γω της κακοκαιρίας, γεγονός που σημαίνει ότι 324.000 πο
λίτες θεωρούνται πλέον ανεμβολίαστοι και έρχονται να 
προστεθούν στους ανεμβολίαστους των άνω των 60 ετών. 
Σύμφωνα με τον γ.γ. Πρωτοβάθμιας Υγείας Μάριο Θεμι
στοκλέους στους άνω των 60 ετών έχει εμβολιαστεί το 91 %, 
μετά την επιβολή του προστίμου, ενώ αυτή τη στιγμή στην 
Ελλάδα έχει εμβολιαστεί το 83% του ενήλικου πληθυσμού 
και το 70,3% του γενικού πληθυσμού.

[SID:14977004]
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